
S
chouwburg Almere organiseert jaarlijks zo’n 100 
events, waarvan ongeveer driekwart commercieel.  
Hoewel de schouwburg wel vaker voor overheids-

instellingen actief is, was de bijeenkomst van 5 november 
de aftrap voor de betreffende klant van dit evenement. 
Volgens Van de Weetering gaf de opzet van het evenement 
voor de klant zelfs de doorslag om voor de schouwburg van 
Almere te kiezen. “Het evenement had meerdere elemen-
ten, die qua inzet van de ruimtes goed in de schouwburg 
pasten: een plenaire opening, een diner, 12 workshops die 
tegelijkertijd plaatsvonden en een feest. Schouwburg Al-
mere heeft meerdere theaterzalen, foyers, break-out ruim-
tes  en een Theatercafé,  dus de locatie is erg fl exibel qua 
ruimte. Bovendien moest het evenement een moderne en 
frisse uitstraling hebben, wat bij Schouwburg Almere het 
geval is.” Omdat het een bijeenkomst voor een overheidsin-

stelling betrof, speelde ook de bereikbaarheid per openbaar 
vervoer een belangrijke rol. “Voor dit evenement waren 
er gasten uit het noorden en de Randstad uitgenodigd. Al-
mere ligt precies in het midden, en je rijdt tegen de fi les in. 
Daarnaast ligt het theater op minder dan 10 minuten lopen 
vanaf station Almere Centrum.”

Brainstorm

Het doel van de bijeenkomst was om het personeel van  
twee verschillende vestigingen op een informele manier 
met elkaar kennis te laten maken. “Het leuke was dat deze 
klant nog helemaal geen concrete ideeën voor de invul-
ling van het evenement had, en blanco de eerste afspraak 
in ging, vertelt Van de Weetering. “We zijn al brainstor-
mend op het idee van verschillende workshops gekomen, 
en van een feest.” Omdat de klant het idee leuk vond en 
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Op 5 november organiseerde een overheidsinstelling in de Schouwburg van Almere een 

bedrijfsevenement met als doel om het personeel van twee verschillende vestigingen op een 

informele manier kennis te laten maken met elkaar. Opvallend was dat de deelnemers aan het 

evenement blij verrast met de locatie waren. “Almere als stad kampt toch met een stigma, maar 

heeft onder andere een geweldige schouwburg waarvan de uitstraling veel mensen aanspreekt”, 

aldus Jojanneke van de Weetering, Sales & Corporate Relations. 
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het waardeerde dat er zo voor ze werd meegedacht, 
koos de klant uiteindelijk ook voor de locatie. “Wij 
hebben de klant vervolgens in contact gebracht met 
een boekingsbureau voor de workshopleiders. Met het 
boekingsbureau hebben ze de precieze invulling aan 
de workshops gegeven, omdat het thema ‘verbinding’ 
ook in de workshops een rol moest spelen. De algemene 
coördinatie was in onze handen. Dit bleek een ideale en 
zeer effi ciënte manier van samenwerken.”

Gemoedelijke sfeer

Uiteindelijk kwamen er zo’n 200 bezoekers op het eve-
nement. Na een samenzijn in de plenaire ruimte waar 
de gezamenlijke aftrap door de directeur plaatsvond, 
gingen de medewerkers uiteen in twaalf groepen om 
workshops musicaldans, djembé, theatersport, koor-
zang, salsa en beeldende kunst te volgen. “Tijdens de 
workshops leerden de collega’s van de verschillende ves-
tigingen elkaar automatisch kennen. Deze workshops 
werden bewust verspreid over het pand gehouden zodat 
de deelnemers niet de hele dag op hun stoel zaten. 
Bovendien was de sfeer heel gemoedelijk en hadden ze 
tijdens het diner en het afsluitende feest genoeg om over 
na te praten. Veel mensen bleven dan ook tot het eind.”

Verbinding

Uiteindelijk was de opdrachtgever erg tevreden over 
het evenement, mede dankzij de opkomst die uitein-
delijk twintig procent hoger dan verwacht was. Van 
de Weetering: “Vooral na de workshops heerste er een 
ontspannen, informele sfeer. Je merkt dat het goed 
werkt om samen ergens creatief mee bezig te zijn, dat 
‘verbindt’ echt.” Daarnaast waren de mensen blij ver-
rast met de locatie. “Almere als stad kampt toch met 
een stigma, maar heeft een geweldige schouwburg 
waarvan de uitstraling veel mensen aanspreekt. Ook de 
bereikbaarheid werd als erg positief ervaren, en het feit 
dat de parkeergarages naast de deur liggen.” 
Ondanks de tevreden geluiden heeft Van de Weetering 
nog wel een aantal kleine verbeterpunten voor een 
volgende keer. “De klant had nu apart contact met 
de locatie en met het boekingsbureau, waardoor alle 
partijen meermaals logistieke afspraken met elkaar 
moesten afstemmen. Een volgende keer zou ik in een-
zelfde soort situatie de locatie als hoofdcontactpersoon 
laten fungeren, en alleen rechtstreeks met de klant 
en met het boekingsbureau communiceren. Het kost 
dan weliswaar meer tijd om over en weer afspraken te 
maken, maar dan houd je wel alles in één hand.” Al 
met al kijkt Van de Weetering tevreden terug op een 
geslaagd evenement waarin het verbindende doel zeker 
is behaald. 
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